
Bunalan
denize koştu

Restorana 
yatak getirdi

�TermomeTreler 46 
dereceyi gösterirken, 
sıcaktan bunalan yerli ve 
yabancı turistler Konyaal-
tı Sahili’ne akın etti. 5’te

�oTelde konaklayan 
Cenk Bilge, arızalanan 
klimasına çözüm bu-
lunmadığı gerekçesiyle 
yataklı eylem yaptı. 3’te
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Simru SİLAHTAROĞLU

Bakmayın kusura!

>2'de

TaRİhİ eseRleR
yuRda dönüyoR 2

GözyaşlaRıyla 
son veda

Kemer’de tekne kazasında hayatını kaybeden Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Ali Bahar’ın cenazesi, ATSO’da 

düzenlenen anma töreninin ardından Uncalı Mezarlığı’nda defnedildi

�TEKnE kazası sonucu hayatını 
kaybeden Antalya Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Ali Bahar, 
gözyaşları içinde son yolculuğuna 
uğurlandı. Ali Bahar için ATSO bi-
nasında düzenlenen törene, pro-
tokol, ailesi ve sevenleri katıldı. 

�BAhAR’ın Türk bayrağına sarılı 
tabut içindeki cenazesi gözyaşlarıy-
la sahneye getirildi. Eşi, çocukları, 
kardeşleri ve sevenlerinin gözyaşla-
rını tutamadığı Bahar için düzenle-
nen anma töreninde, ilk konuşmayı 
kardeşi Berkay Bahar yaptı. 4’te

aTso Bİnasında TöRen kaRdeşİnden duyGusal konuşma

GözyaşlaRı 
sel oluP 

akTı 

aTso’da ne olacak?
�Ali Bahar’ın ani ölümü bütün Antal-

ya’yı, özellikle de iş dünyasını üzdü. 
ATSO hem acısını yaşayacak, hem de 
yeni patronu belirleyecek elbette. 

�EmEk ve Demokra-
si Güçleri, 2015’te 
Suruç’ta gerçekle-
şen İŞİD bombalı 
intihar saldırısında 
hayatını kaybeden 
33 kişi için Attalos 
Heykeli önünde ba-
sın açıklaması ger-
çekleştirdi. 2’de

�MAnAvGAT Belediyesi tarafından 
düzenlenen Side Kültür Günleri 
yapıldı. Etkinlikler renkli görüntü-
ler oluşturdu. 2’de

�mEhmEt Ali Alkan, mar-
tı Tag platformuna mah-
keme tarafından haksız 
rekabet oluşturduğu 
gerekçesiyle erişim 
engeli getirildiğini 
söyledi. 5’te

�AlEx DE SOuzA, antrenmana 
Fenerbahçe formalı taraftarla-
rın gelmesi ve kendisinin for-
maları imzalaması sonucunda 
oluşan tartışma ile ilgili açıkla-
malarda bulundu.

hocadan forma 
tartışmasına cevap

�BüyüKŞEHİr Belediyesi iştiraklerin-
den olan EKDAĞ, ikinci plajını Başkan 
Muhittin Böcek tarafından hayata 
geçirilen Konyaaltı liman Halk Plajı 
bünyesinde EKDAĞ 3 no’lu Boğaçayı 
Plajı olarak hizmete sundu. 8’de

Boğaçayı’nda hİzmeTTeBüyükşehir Belediyesi 
EKDAĞ Halk plajlarına 
bir yenisini daha ekledi. 
EKDAĞ, ikinci plajını 
Konyaaltı Liman Halk 
Plajı bünyesinde açtı

İkinci halk plajı hizmette

halk Plajı 
hİzmeTe 

açıldı 

side’de kültür 
günleri etkinliği

Büyükşehir’den ‘Gençlik 
Fırsatları danışmanlığı’ 
�BüyüKŞEHİr, gençlerin hem ye-

rel hem de uluslararası fırsatla-
rından yararlanması amacıyla 
danışmanlık hizmeti veriyor. 8’de

davada zaFeR 
‘saRılaRın’

emek ve 
demokRasİ 

GüçleRİnden 
anma Funda ALPASLAN TALAY

Tatlıdan öte aşure

>5’te

TERS KÖŞE / İdris Özyol 4’TE
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Bakmayın kusura!
Ankara’nın emeklilik 

sistemini tamamen 
değiştireceği iddiası 

günümüz gündemi. Yeniden 
65 yaş mı? Emekliler için 
yeni planlar falan varmış da. 
Neymiş bu planlar, emekli-
likte yaş sınırı yükselecek-
miş. Kadınlarda emeklilik 
yaşının 60, erkeklerde ise 
65’e çıkarılması gündem-
deymiş ve de yeni düzenle-
menin 2025’te ele alınması 
hedefleniyormuş. Emekli 
soruyor, ‘başka gündem 
kalmadı da yine emekliler 
mi?’... Ama onlar çok sıkıldı, 
hem de katmerli tarafından. 
Bu arada, emeklilerin zam 
farkı da Ağustos’ta hesap-
lara yatacakmış. Bakmayın 
kusura.

***
Şu emeklileri bir rahat 

bırakın arkadaş. Zaten en 
düşük emekli maaşının 10 
bin liradan 12 bin 500’e çı-
karıldığı duyuruldu, emekli 
hazmetti mi hazmedemedi 
mi, ona sormak gerekir. 
Üstüne üstlük emeklilikte 
yaş sınırı yükseltiliyor duyu-
rusu, biraz fazla olmadı mı? 
Yani emeklilik sistemi sil 
baştan değişecek öyle mi? 
Ankara’nın dediğine göre, 
ekonomi kurmayları emekli-
lik sistemini değiştirmek için 
çalışmalara başlıyormuş. Ya-
pılan çalışmaya göre, halen 
kadınlarda 58, erkeklerde 
60 olan emeklilik yaşı, ka-
dılarda 60, erkeklerde 65’e 
yükseltilecek ve sabitlene-
cekmiş. Ancak bu durum, 
EYT ile getirilen hakları etki-
lemeyecekmiş. Yani emekli 
yaşı, sigorta süreleri yeniden 
belirlenecek, herkes ödediği 

prim gün sayısına göre maaş 
alacak öyle mi? Tarih de 
verilmiş, yeni düzenleme 
2025 bütçesi sonrasında ele 
alınacakmış.

***
Emeklilikte yaş sınırının 

60 ve 65’e yükseltilmesi 
ile çalışanların bam teline 
basıldı ve tepkiler şimdiden 
duyulur oldu. Öyle ya yaş 
65, ömür dediğin ne ki, geri-
ye ne kalıyor? Haydi gelin 
emekliliğin tarifi neymiş 
bir bakalım; ‘emeklilik, 
insanların çalışma gücü ve 
yeteneklerini yitirip çalışma 
hayatından ayrılmalarıyla 
gelir kaynaklarının ortadan 
kalkması üzerine kazandık-
ları haktır’ diyor. Ama gelin 
görün ki bizim emekliler bir 
türlü emekli olamıyor. Hani 
aylığı 10 bin TL ya.

***
Ankara, emekli sistemin-

de sil baştan değişikliğe 
hazırlanıyormuş ya. Sisteme 
göre mi tam net olarak 
anlayamadık ama düşük 
emekli maaşı alanlar ve 
geçimini sadece emekli ma-
aşı ile sağlayanlara sosyal 
destek sağlanacakmış. Yol, 
gıda, ulaşım, kira ve yakıt 
yardımı verilecekmiş. Ama 
bu destekler, her düşük 
emekli maaşı alanlar için 
uygulanmayacak, geçim 
kaynaklarına bakılacakmış. 
Olsun destek destektir. 
Ocak 2025’te neler bekle-
niyor bir bakalım. Emekli-
likte yeni düzenlemenin ele 
alınması bekleniyor, asgari 
ücretlinin 17 bin 2 liralık 
aylığının Ocak ayında son 
bulması bekleniyor. Gönlü-
nüzce bir hafta dileği ile…

HAYATA GÜLÜMSE

AdenOvİRüS enfeksiyonları-
nın yanı sıra yaz COvId’i vakala-
rına karşı bağışıklık sistemini do-
ğal yollarla desteklemenin önem 
kazandığı bildirildi.

Adenovirüsün en çok çocuk-
ları etkilediğini söyleyen Çocuk 
Sağlığı ve Hastalıkları Uzmanı 
dr. elif Pınar Çakır, “Adenovirüs-
ler, solunum yolu enfeksiyonla-
rından mide-bağırsak hastalık-
larına kadar geniş bir yelpazede 
hastalıklara neden olabilen bir 
virüs grubudur. Özellikle çocuk-
larda, havuzlar ve kirli su kay-
nakları aracılığıyla yayılır ve 
mide bulantısı, kusma, ishal gibi 
semptomlara yol açar” dedi. 
Adenovirüs enfeksiyonlarının 
genellikle hafif geçen ancak ba-
ğışıklık sistemi zayıf olan birey-

lerde daha ciddi seyredebildiğini 
söyleyen Çakır şöyle devam etti: 
“Çocukların bağışıklık sistemleri-
ni desteklemek için sağlıklı bes-
lenmeye ve hijyen kurallarına 
dikkat etmek çok önemli. Çocuk-
lara sık sık ellerini yıkamalarını 
öğretmek ve özellikle yaz döne-
minde onları temiz sularda yüz-
meye teşvik etmek, enfeksiyon 
riskini azaltabilir. Ayrıca, yaz ay-
larında çocukların yeterince sıvı 

aldığından da emin olun-
malıdır.”  İHA

emek ve demokrasi Güçleri, karanfil-
li anma töreni düzenledi. Suruç katli-
amı’nın 9. yılı anısına Attalos Heykeli 
önünde basın açıklaması gerçekleşti-

rilen anma etkinliğinde katliamda hayatını 
kaybedenlerin fotoğraflarının üzerine “Suruç 
için adalet, herkes için adalet” karanfiller ko-
nuldu. Gizlilik kararı ile başlayan hukuksuz-
luğun 9 yıldır devam ettiğini söyleyen kad-
riye Tuğcu, “Bu katliamların aydınlatılması 
mücadelemizden asla vazgeçmeyeceğiz ve 

unutmayacağız. Unutursak kalbimiz kuru-
sun” dedi.

CEZALANDIRILIYOR

kadriye Tuğcu, “Gizlilik kararı ile başla-
yan hukuksuzluk süreci katliam yerini gö-
ren kamera kayıtlarında eksik olan görüntü-
ler ve katliamın yaşandığı gün yapılan telsiz 
konuşmaları gibi dava sürecinin seyrini de-
ğiştirecek eksiklerin 9 yıldır tamamlanma-
sı ile devam ediyor” dedi. Tuğcu, “üstelik Su-

ruç katliamı tanıkları, yaralıları ve avukatları 
tutuklama saldırıları ile yıldırılmaya çalışılır-
ken adeta hayatta kaldıkları için cezalandı-
rılıyor. 10 ekim Ankara katliamı davasının 1 
Temmuz’da sonuçlanan mahkeme kararın-
da bir kez daha gördük ki göz göre göre gelen 
katliamın sorumluları yine yok sayılmış, sa-
dece 10 kişiye ağırlaştırılmış müebbet veril-
miş, 101 kişinin katledilmesi insanlığa karşı 
işlenmiş suç olarak kabul edilmemiştir” dedi. 
HABER MERKEZİ

EmEk vE dEmokrasi 
güçlErindEn anma

Emek ve Demokrasi Güçleri, 2015 yılında Suruç’ta gerçekleşen İŞİD bombalı intihar saldırısında 
hayatını kaybeden 33 kişi için Attalos Heykeli önünde basın açıklaması gerçekleştirdi

Tarİhİ eserler
yurda dönüyor
Geçmişte Anadolu’dan yurt dışına kaçırılan 19 tarihi 

eser ve kültür varlığı, bu yıl Türkiye’ye getirildi
SAyISIz medeniyetin kalın-

tılarını barındıran açık hava 
müzesi niteliğindeki Anado-
lu’dan geçmişte çok sayıda 
eser, yurt dışına kaçırıldı. kül-
tür ve Turizm Bakanlığı bünye-
sindeki kültür varlığı kaçakçılı-
ğıyla mücadele eden ekiplerin 
yurt dışında tarihi eser niteli-
ğindeki varlıkların izini sürüp, 
envantere kazandırmak için 
yaptığı çalışmalar sürüyor. kül-
tür varlıkları ve müzeler Genel 
müdürlüğü’nün ‘yurtdışından 
İadesi Sağlanan eserler’ verileri-
ne göre, yurt dışına kaçırılan 25 
bin 526 tarihi eser ve kültür var-
lığı, Türkiye’ye getirildi.

EN ÇOK ESER,                      
ALMANYA’DAN GETİRİLDİ

1980’den bu yana 17 ülkede yapılan 
152 çalışma sonrasında, yurt dışına kaçı-
rılan eserlerin iadesi sağlandı. en çok tari-
hi eserin getirildiği ülkeler sıralamasında 
Almanya, Hırvatistan, Bulgaristan, İngilte-
re, ABd ve Sırbistan yer aldı. Listeye göre, 
Almanya’dan 8 bin 670, Hırvatistan’dan 4 
bin 147, İngiltere’den 3 bin 743, Bulgaris-
tan’dan 3 bin 61, ABd’den 2 bin 600 ve Sır-
bistan’dan 1865 eser getirildi.

BU YIL 19 ESERİN İADESİ SAĞLANDI

Bakanlık tarafından yürütülen çalış-
malar kapsamında, bu yıl 19 eserin iadesi 
sağlandı. İngiltere’den 3, Fransa’dan 2, İtal-
ya’dan 11, İsviçre, ABd ile Almanya’dan 
1’er eser Türkiye’ye getirildi. Bu yıl Fran-
sa’da ikamet eden bir kişi tarafından Bi-
zans imparatorlarından Justin I (5l8-527) 
dönemine tarihli bronz sikke ile Artuklu 
beylerinden nasreddin Artuk-Aslan (1200-
1239) dönemine tarihli diğer bronz sikke-
nin iadesi sağlandı. Bir Alman vatandaşı 
tarafından, 30 yıl önce Türkiye’den çıka-
rıldığı ifade edilerek Stuttgart Başkonso-
losluğu’na teslim edilen Roma dönemine 
ait pişmiş toprak vazo, Türkiye’ye getiril-
di. İngiltere’deki bir müzayede evinde sa-
tışa sunulmasının ardından yürütülen ça-
lışmayla mermer kore Torsosu’nun iadesi 
sağlandı.

Boubon Antik kenti kökenli anıtsal 
boyutlardaki bronz imparator heykeli, 
2011’de müzayedede satın alan kişinin 
heykelin yasa dışı geçmişini öğrenip, Tür-
kiye’ye iadeyi kabul etmesi ile Antalya’ya 
getirildi. Floransa Savcılığı tarafından 
gerçekleştirilen bir soruşturma 
kapsamında ele geçirilen 11 
pişmiş toprak eser, Türkiye 
kökenli olduğunun ispat-
lanması sonucu teslim 
alındı. Graubünden 
kantonu Arkeolo-
ji Servisi, İsviç-
re Federal kül-
tür Ofisi (FOC) 
ile temasa ge-
çilerek, milet 
Antik ken-
ti kökenli ol-
duğu an-
laşılan bir 
mermer ya-
zıt parçası 
Türkiye’ye 
gönüllü iade 
edildi. mer-
merden ya-
pılmış, 13 
santimetre 
uzunluğa, 10 
santimetre geniş-
liğe ve 3 santimetre 
derinliğe sahip yazıt 
parçasının korunabi-

len kısmında, kısmen 5 satırdan 
oluşan Grekçe yazıt görülüyor. 
ABd’nin Florida eyaletinin Tam-
pa şehrinde yaşayan bir Ame-
rikan vatandaşı tarafından gö-
nüllü olarak iade edilmek üzere 
‘lekythos’ türü pişmiş toprak 
vazo, dışişleri Bakanlığı ile mi-
ami Başkonsoloslu aracılığıy-
la Türkiye’ye getirildi. Roma dö-
nemine tarihlenen ‘Lekythos’ 
görünümlü, devetüyü rengin-
de pişmiş toprak vazo 16,21 
santim yüksekliğe, 4,5 santim 
genişliğe ve 2,4 santim ağız ça-
pına sahip.  DHA

side’de kültür 
günleri etkinliği 

Manavgat Belediyesi tarafın-
dan düzenlenen Side Kültür Günleri 
yapıldı.  Side Kültür Günleri, Side 
Kültür Evi ile Side Limanı’nda gerçek-
leşen etkinliklerle renkli bir başlangıç 
yaptı. Etkinliklerin ilk gününde, saat 
19.00’da Bahtiyar Memili ve Emrah 
Altıntoprak tarafından gerçekleştirilen 
workshop, sanatseverlere unutulmaz 
bir deneyim yaşattı. Katılımcılar, 
sanatçıların deneyimlerini paylaştığı, 

teknik detayları ve sanat anlayışla-
rını açıkladığı bu etkinlikte keyifli ve 
öğretici zaman geçirdiler. Side Kültür 
Günleri kapsamında davet edildikleri 
için Manavgat Belediyesi’ne teşek-
kür eden Bahtiyar Memili ve Emrah 
Altıntoprak, Manavgat’ı çok sevdikle-
rini söyledi. Söyleşi öncesi görüşlerini 
ifade eden Manavgat Kent Tiyatrosu 
Genel Sanat Yönetmeni Kosta Korti-
dis, Bahtiyar Memili ve Emrah Altın-

toprak’a davetlerini kırmadıklarını için 
teşekkür etti. Kortidis, “Yaz boyunca 
başka etkinliklerimizde olacak. Bu 
etkinliklerin artarak devam etmesi-
ni diliyoruz. Sezona da bomba gibi 
hazırlanıyoruz” ifadelerini kullandı. 
Side Kültür Günleri’nin açılışı, sanatse-
verlerin, müzik tutkunlarının ve kültür 
meraklılarının bir araya gelip Side’nin 
tarihî atmosferinde unutulmaz bir 
gün geçirmelerini sağladı.   İhA

Beslenmenin önemi
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ANTALYA’DA Doğa Koruma ve Milli Parklar Müdürlüğü’ne 
ait olan yaban hayatı izleme ve yasa dışı avcılık faaliyetlerinin 
takibi gibi birçok amaçla kullanılan fotokapan cihazı, üzerinde 
bulundurduğu GPS sayesinde hırsızları ele verdi. Kamuya ait 
malın hırsızlığı suçuna konu olan olayda araç sahibi ve yeğeni 
gözaltına alınarak adli mercilere sevk edildi. İHA

Fotokapan çalan hırsızlar yakalandı

AntAlyA Emniyet Müdürlüğü Trafik De-
netleme Şube Müdürlüğü trafiğin yoğun ol-
duğu caddelerde trafik ihlallerine karşı dron 
destekli denetim uygulaması gerçekleştirdi. 
Muratpaşa ilçesi Tekelioğlu Caddesi üzerinde 
yapılan denetimlerde trafik ekiplerinin hava-
daki gözü dron desteği ile yapılan denetim-
de emniyet kemeri takmayan sürücülere 690 
TL, yaya geçidinde yayalara yol vermeyen 
araç sürücülerine ise 3 bin 135 TL cezai işlem 
uygulandı.

Denetimler sırasında yaya geçinde dur-
madığı tespit edilen bir araç sürücüsü trafik 
ekiplerine itiraz etti. Yaya geçinde taksi sürü-
cüsünün kendisini sıkıştırdığını ve yayanın 
birden yola çıktığını iddia eden araç sürü-
cüsüne dron ile çekilen görüntüler izlettiril-
di. Görüntüleri izleyen kadın sürücüye trafik 
ekipleri görüntüler üzerinden bilgilendir-
me yaparak 3 bin 135 TL cezai işlem uygula-
dı. Denetim sırasında kaldırımdan ilerleyen 
bir motosiklet sürücüsüne de cezai işlem uy-
gulandı. Seyir halinde iken emniyet kemeri 
takmadığı tespit edilerek durdurulan bir baş-
ka araç sürücüsü ise anjiyo ameliyatı oldu-
ğunu ve kemer takamadığını söyledi. Trafik 
ekiplerine emniyet kemerinin baskı yaparak 
ağrı yaptığı için takmadığını belirten Ke-
mal Uysal, “Emniyet kemeri takmadım. Bay 
pas ameliyatı olduğum için emniyet keme-
ri üzerimde baskı yapıyor ve bu ağrı yapıyor. 
Onun için kemeri takmıyorum. Şimdi yine 
takmayacağım, 100 metre ileride durdursalar 
ve tekrar ceza yazsalar dahi takmayacağım.” 
dedi. Sürücüye emniyet kemeri takmamak-
tan 690 TL ceza uygulandı.  İHA

Bir seyahat acentesi aracılığıy-
la Serik Belek turizm bölgesin-
deki otelde rezervasyon yap-
tırıp istanbul’dan Antalya’ya 

tatile gelen Cenk Bilge, kaldığı odada-
ki klima bozulunca durumu görevlilere 
bildirdi. Bilge, otelde aynı sorunu yaşa-
yan bir rus turiste çözüm bulunurken, 
kendisine yardımcı olunmadığı gerek-
çesiyle eylem gerçekleştirdi.

Cenk Bilge, dün akşam odasında-
ki yatağı ve yastığı alıp otelin yemek-
hanesine götürüp yattı. Bilge, bu eyle-
me ilişkin görüntüleri de sosyal medya 
hesabından paylaştı. Kısa sürede etki-
leşim alan paylaşım sonrası otel yet-
kilileri, odadaki klima arızasını 1 saat 
içinde çözdü.

Cenk Bilge paylaşımında, “Otelin en 
serin yeri restoran olduğu için yata-
ğı buraya getirdim. Otelde dün gece-

den beri klimalar bozuk, bağıran ça-
ğıran bir rus turiste oda verdiler. Ben, 
‘Tamam tamam’ dedikçe sessiz kaldı-
lar. Saatlerdir bir yetkili ile konuşmak 
istiyorum, yok dediler. Ben de yemek-
haneye yatak attım. Bütün yetkililer 
genel müdür dahil başıma toplantı. Vi-
deosunu paylaşacağım. Konuya çözüm 
üretmediler. Benim son günüm olduğu 
için sabrettim, ilk gün olsa çoktan çık-
mıştım. Gece 23.30’ta başlayan prob-

lem bir sonraki gün 20.00’de çözüldü” 
dedi. 

Bakanlık yetkilisi 3 kişinin saat 
00.30’da otele geldiğini de anlatan Bil-
ge, “Özellikle klimalar konusunda ge-
rekli evrakı talep ettiklerini, işletme ile 
ilgili süreç başlattıklarını paylaştılar. 
Buradan sesimi duyurmama yardımcı 
olan herkese teşekkür ederim. Umarım 
diğer işletmelere örnek olur. Klima çok 
sağlıklı olmasa da çalışıyor, otel tam 

kapasite çalıştığı için boş yer yok. Ben 
de mevcut odada sabahı çıkarıp istan-
bul’a döneceğim için artık uğraşmak 
istemediğimi, ama genel müdür konu-
sunda bir aksiyon alınması gerektiğini 
hem sahibine hem bakanlık yetkilileri-
ne ilettim” diye konuştu. 

Cenk Bilge’nin paylaşımlarının ar-
dından harekete geçen Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığı, otelden konu hakkında 
savunma istedi. dHa

RestoRana 
yatak getiRdi

Serik’te 5 yıldızlı otelde konaklayan Cenk Bilge, arızalanan klimasına çözüm 
bulunmadığı gerekçesiyle otelin restoranına götürdüğü yatağa uzanıp yattı. Bilge’nin 

bu görüntüleri, sosyal medyada paylaşmasından 1 saat sonra sorun çözüldü

AKSU’DA gerçekleşen kazada traktör 
ile otomobil çarpıştı. Kaza, saat 18.00 sı-
ralarında Aksu ilçesine bağlı Yeşilkara-
man Mahallesi Isparta Caddesi üzerin-
de meydana geldi. 07 AYE 765 plakalı 
traktörün sürücüsü çiftçi Nebi Özden, 
oğlu Mustafa Eymen Özden ile evlerine 
gitmek için kavşakta beklerken, Antal-
ya’dan Isparta yönüne giden Mehmet 
Akbaş kontrolündeki 34 JZ 5980 plakalı 
otomobil çarptı. Kazayı görenlerin ihba-
rıyla olay yerine çok sayıda polis, itfaiye 
ve sağlık ekibi sevk edildi.

Çarpışmanın etkisiyle devrilen trak-
törün altında kalan Nebi Özden olay ye-
rinde hayatını kaybederken, kazada 
yaralanan oğlu Mustafa Eymen ile oto-
mobilin sürücüsü Akbaş hastaneye kal-
dırıldı. Jandarmaya bağlı olay yeri in-
celeme ekipleri ve trafik ekiplerinin 
çalışmalarının ardından Özden’in cena-
zesi Antalya Adli Tıp Kurumu Morgu’na 
kaldırıldı. Hayatını kaybeden Özden’in 
yakınları ölüm haberi üzerine gözya-
şı döktü.

‘ÇOCUĞU KURTARDIK, BABASINI 
KurTaramadIK’

Yeşilkaraman Mahalle Muhtarı Ke-
rim Dikmen, “Kazalar bitmek bilmiyor 
bu Yeşilkaraman Kavşağı’nda. Bunun-
la bizzat kim ilgileniyorsa müdürlerimiz, 
başkanlarımız el atmasını istiyorum. 
Çok canlarımız yandı. Vefat eden kişiyi 
de tanıyorum. Beşkonak’tan gelmiş, bir 
çiftçi kardeşim. 3 yaşındaki çocuğunu 
zor kurtardık ama babasını kurtarama-
dık. Karayollarından kavşağa bir trafik 
lambası istiyoruz. inşallah bir daha böy-
le kazalar yaşanmaz” diye konuştu. dHa

Traktör ile 
araba çarpıştı

Dİkİş aTölyesİ 
İkİncİ kez yanDı

Mustafa Ordu’ya ait dikiş atölyesinde çıkan yangın itfaiye tarafından 
söndürüldü. 9 ay önce Ordu’ya ait aynı mahalledeki dikiş atölyesinde 

yine yangın çakmış, bitişikteki kümeste yer alan 7 tavuktan 2’si ölmüştü
KEPEZ’DE dikiş atölyesinde yan-

gın çıktı. Yangın, saat 10.00 sırala-
rında Kepez ilçesi Şafak Mahallesi 
4256 sokak üzerinde yer alan 4 
katlı apartmanın giriş katında bu-
lunan dikiş atölyesinde meydana 
geldi. Giriş katı kiralayan Mus-
tafa Ordu ve mahalle sakinleri, 
atölyeden duman ve alevlerin 
yükseldiğini görünce durumu 112 
Acil Çağrı Merkezi’ne bildirdi. 
İhbarla bölgeye itfaiye, sağlık ve 
polis ekibi sevk edildi. Bu sırada 
Mustafa Ordu, dikiş atölyesindeki 
kıyafetleri çıkartmak için içeriye 
girdi. Alevler büyüyünce dışarı-
ya çıkmakta zorlanan Ordu’yu, 
kısa sürede gelen itfaiye ekipleri 
çıkardı. Ekipler, kıyafet ve dikiş 
üzerine çeşitli aletlerin olduğu 
atölyedeki yangını, yarım saatlik 
çalışmayla kontrol altına aldı. 
Yangında, atölyenin önünde 

bulunan ve apartman sakinlerin-
den birine ait olduğu öğrenilen 
kamyonetin ön kısmı zarar gör-
dü. Yangında büyük çapta maddi 
zarar meydana geldi.

Yangını çaresiz gözlerle izleyen 
ve dumandan etkilenen Mustafa 
Ordu, sağlık görevlileri tarafından 

ambulansa alınarak müdahale 
edildi. Mustafa Ordu’nun, 9 ay 
önce aynı mahallenin 2 sokak 
ilerisindeki sokakta yer alan dikiş 
atölyesi ve deposunda çıkan yan-
gında, bitişikteki gecekondunun 
kümesinde yer alan 7 tavuktan 
2’si ölmüştü.  DHA

seralara sıçrayan 
yangın söndürüldü

SEriK’E bağlı Yeşilyurt Mahallesi’nde otluk alanda çı-kan yangın, rüzgarın etkisiyle büyüyerek ormana ve çev-redeki seralara sıçradı. ihbar üzerine olay yerine itfaiye ve jandarma ekipleri sevk edildi. Antalya Büyükşehir Be-lediyesi’ne bağlı 5 itfaiye ekibi ile Orman işletme Müdür-lüğü’ne bağlı 2 arazöz ekibi alevlere müdahale etti. Ma-halle sakinleri de traktör ve ilaçlama motorlarıyla yangını söndürmeye çalıştı. Yaklaşık 2 saatlik uğraşın ardından yangın kontrol altına alınarak söndürülebildi.  dHa

Trafik 
ekiplerinden 
havadan 
denetim
Trafik Denetleme 
Şube Müdürlüğü 
ekipleri tarafından 
dron destekli emniyet 
kemeri ve yaya 
geçidi uygulaması 
yapıldı. Kural ihlali 
yapmadığını iddia 
eden bir sürücüye dron 
görüntüsü izletildi
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Yurttan
kısa kısa

Sopalı saldırgan 
serbest bırakıldı

İZMİR’İN Buca ilçesinde, ellerinde 
sopa bulunan baba oğulun yerde 
uyuyan köpeğe acımasızca vurdukları 
anlar kameralara yansıdı. Başına ve 
sırtına defalarca darbe alan köpeğin 
durumu ciddiyetini korurken, saldır-
gan baba oğulun ise adli kontrolle 
serbest bırakıldı.

Kuraklık vurdu  
balıklar telef oldu

KOCAELİ’NİN Kandıra ilçesi Sarnıç-
lar Köyü Göleti’nde havaların ısınma-
sıyla birlikte sular çekilmeye başladı. 
Koca Dere’nin akarak oluşturduğu 
gölette yüzlerce balık telef oldu. Bölge 
sakinlerinin tarımsal faaliyetlerinde 
kullandığı Kocakaymaz Köyü Kaymaz 
Barajı’ndan, Sarnıçlar Barajına kade-
meli olarak su veriliyordu.

Ağrı Dağı’nda 
dağcılar kayboldu

AĞRI Dağı’nda, iki dağcı kayboldu. 
Ayağını kıran bir başka dağcı ise 
rehberlerin desteğiyle indirildi. UMKE 
ve AFAD ekipleri de kayıp iki dağcıyı 
bulmak için çalışma başlattı. Güvenlik 
güçlerinin başarılı operasyonları 
sonucunda terörden arındırılan Ağrı 
Dağı, yılın her dönemi hem yerli 
hem de yabancı dağcıları ağırlamaya 
devam ediyor. 

Bingöl’de orman 
yangını söndürüldü

BİNGÖL’ÜN Genç ilçesinde çıkan 
orman yangını, ekiplerin ve vatan-
daşların desteğiyle kontrol altına alın-
dı. Bölgede soğutma çalışmalarının 
devam ettiği öğrenildi. Genç ilçesine 
bağlı Doğança köyündeki ormanlık 
alanda ve bilinmeyen bir nedenden 
dolayı ormanlık alanın yangın çıktı. 
Bölgeye çok sayıda ekip sevk edildi.

Aranan şahıs 
temelde bulundu

MALATYA’NIN Doğanşehir 

ilçesinde 10 yıl önce kayıp olan 

şahsın cesedi depremin yıktığı 

evin temelinde bulundu. Olayla 

ilgili biri kadın 3 kişi tutuklandı. 

İkamette yapılan aramalarda, 

evin temelinde bir erkeğe ait 

ceset bulunurken, cesedin kayıp 

olarak aranan Hüseyin B. olduğu 

belirlendi. Hüseyin B.’nin cesedi 

Adli Tıp Kurumu’na kaldırılırdı.

Kaçakçılara göz 
açtırmıyorlar

AĞRI’NIN Doğubayazıt ilçe-

sinde kaçakçılıkla mücadeleye 

yönelik operasyonda 4 şüpheli 

gözaltına alındı. Açıklamada, 

operasyonlarda bin 112 paket 

gümrük kaçağı sigara, 4 bin 975 

adet elektronik sigara ve bin 390 

adet botox ele geçirildiği kayde-

dildi. Operasyonlarda 4 şüpheli 

şahsın da gözaltına alındığı ifade 

edildi.

Karşıya geçen 
çocuğa araç çarptı

BİNGÖL’DE otomobil yolun 

karşısına geçmeye çalışan yayaya 

çarptı. Bingöl-Muş Karayolu 

hastane kavşağında sürücüsü ve 

plakası öğrenilemeyen otomobil, 

yolun karşısına geçmeye çalışan 

çocuğa çarptı. Çocuğun yoğun 

bakımda tedavi altına alındığı öğ-

renilirken, kaza ile ilgili inceleme 

başlatıldı.

DHA-İHA

Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası 
Başkanı Ali Bahar, 

feci bir deniz kazasında 
hayatını kaybetti. “Feci 
bir kaza” demek adet 
olmuş; bütün kazalar 
fecidir zaten. Özellikle 
yaşayanlar için, ailesi 
için, arkadaşları, 
sevenleri, dostları 
için… Ali Bahar’ın 
bu ani ölümü bütün 
Antalya’yı, özellikle 
de iş dünyasını üzdü. 
ATSO büyük bir kuruluş. 
Kentin en önemli STK’si. 
İş dünyası, ekonomi, 
ATSO hem acısını yaşayacak, hem de yeni 
patronu belirleyecek elbette. Çünkü çark durmaz. 
Peki nasıl belirleyecek? Yılların ATSO’cularına, 
uzun zaman yönetimlerde görev yapmış isimlere 
sorduk, öğrendik.

YENİ BAŞKANI YÖNETİM SEÇECEK

ATSO’nun önünde yasal olarak 15 günlük 
bir zaman var. Bu zaman dilimi içinde yönetim 
kurulu toplanarak kendi içinden bir ismi 
başkan seçecek. “Yönetim kurulu üyelerinin 
hepsinin yedeği var, ama başkanın yedeği 
yok. O yüzden meclis seçer” diyenler de var. 
Fakat yılların ATSO’cuları tüzüğün bu konuda 
son derece net olduğunu söylüyor. Yani yetki 
yönetim kurulunda. Yönetim kurulunun bu 
süreci fazla uzatmayacağı, 10 gün içinde yeni 
başkanı belirleyeceği de düşünülüyor. Başta da 
söylediğim gibi, “çark durmaz”.

MÜSİAD’CI SERMAYE 
UYARILARI

Fakat yeni başkanın 
belirlenmesi konusunda 
çok önemli uyarılar var. 
Bu uyarılardan birisi 
mevcut başkan yardımcısı 
Boğaçhan Göksu’ya ilişkin. 
Osmanlı Kahvecisi’nin 
sahibi Boğaçhan Göksu’nun 
MÜSİAD başkanlığı 
yaptığına, İslamcı sermayenin 
sözcüsü olduğuna dikkat 
çeken çevreler, eğer bakan 
seçilirse ATSO’ya yıllardır 
yapılan entelektüel, çağdaş, 
siyasi yatırımların berhava 

olacağını dile getiriyor. Dikkat çekilen bir diğer 
isim ise Hatice Öz. ATSO yönetim kurulu üyesi 
Hatice Öz’ün de AKP’li bir iş insanı olduğunun altı 
çiziliyor.

ATSO’DA OLUŞAN SİYASİ GELENEK

ATSO’da CHP’nin 1999’da beri yürüttüğü bir 
çalışma var. Görevi birbirine devreden bir ekip 
oluştu. Kemal Özgen, Çetin Osman Budak, Davut 
Çetin, hatta Ali Bahar bu zincirin halkaları. Bir 
zamanların Menderes Türel’ini bile ekleyebilirsiniz 
bu zincire. CHP’den Büyükşehir adaylığı için epey 
hazırlandı, ama Deniz Baykal, eski vali Ertuğrul 
Dokuzoğlu’nu tercih edince AKP’ye geçti. İşte 
yapılan uyarılar bu zincirin devamlılığı açısından 
önemli. Neredeyse 30 yılı bulan emeğin, demokrat, 
sosyal demokrat, çağdaş çizgide bir ATSO 
geleneğinin buharlaşmaması isteniyor. Önümüzdeki 
10 günlük süreci bu trafik belirleyecek.

ATSO’DA NE OlACAK?
MATEM
HAFTASı

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Antalya için geçtiğimiz 
günler adeta bir 
matem haftası oldu. 

Cuma günü ATSO Başkanı 
Ali Bahar’ın deniz kazasında 
ölümüyle başlayan karanlık 
hava, CHP’li abimiz, emekli 
öğretmen Halil Keskin’in acı 
haberiyle devam etti. Bir 
süredir tedavi gören Halil 
Keskin’in vefat haberi düştü 
dostlar sofrasına. Burdur’daki 
Kremna antik kentine gitmiştik 
en son. Akdeniz Üniversitesi 
Arkeoloji bölümü öğrencilerini 
götürmüştük. Dönüş yolunda 
da köyünde ağırlamış, 
yorgunluk çayı ikram etmişti 
hepimize. Güzel bir abimizdi. 
Ardından da Temel Haklar 
Derneği Temsilcisi Mehmet 
Ali Uğurlu’nun (Mamuko) 
ölüm haberiyle karşılaştık. 
Uzun süredir tedavi gören 
Uğurlu’nun bir süredir tedaviyi 
reddettiği, “son günlerimi 
bildiğim gibi yaşayayım” 
dediğini duydum. İçimiz acıdı. 
Anılarıyla yaşasınlar.

KEMER’DE tekne kazası sonucu 
hayatını kaybeden Antalya Ti-
caret ve Sanayi Odası (ATSO) 
Başkanı Ali Bahar, gözyaşla-

rı içinde son yolculuğuna uğurlandı. 
Ali Bahar için ATSO binasında düzen-
lenen törene, Vali Hulusi Şahin, Tica-
ret Bakan Yardımcısı Mahmut Gürcan, 
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuru-
luşu (OSBÜK) Başkanı Memiş Kütük-
çü, milletvekilleri, iş insanları, ailesi ve 
çok sayıda seveni katıldı. Bahar’ın Türk 
bayrağına sarılı tabut içindeki cenaze-
si gözyaşlarıyla Konferans Salonu’nda-
ki sahneye getirildi. Eşi, çocukları, kar-
deşleri, aile yakınları ve sevenlerinin 
gözyaşlarını tutamadığı Ali Bahar için 
düzenlenen anma töreninde, ilk ko-
nuşmayı yapan kardeşi Berkay Bahar, 
Ali Bahar’ın fotoğraflarının bulundu-
ğu salondaki ekranı göstererek, “Bu ek-
ran yapıldığında bana telefon etti ve 
‘O kadar çok proje var ki, onları yansı-
tacağız burada’ demişti. Ama bugün 
yansıttığı şey, çok üzülüyorum. Çok 
vizyonerdi. Hani Antalya aşığı diyorlar 
ya, bu adam Antalya aşığıydı. Ne za-
man uçaktan insek, ‘Aldın mı kokuyu?’ 
derdi. ‘Ne kokusu?’ dediğimde, ‘Antal-
ya’nın kokusu’ derdi. Umarım projeleri-
ni daha ileriye taşırsınız” diyerek katı-
lımcılara teşekkür etti.

Çok zor bir konuşma olduğunu belir-
ten Vali Hulusi Şahin, bu salonda Ali 
Bahar’la Antalya ve Türkiye ekonomi-
siyle ilgili nice toplantılar yaptığını söy-
leyerek, “Bu salonda onu uğurlamak 
da varmış. Ölümün sert gerçekliğinin 
yanında gerçekten hayatın içindeki te-
laşları düşünüyoruz. Ama biz şunu bili-
yoruz ki, insan sadece fiziken yaşamaz. 
İnsan idealleri, hedefleriyle, dostlarıyla 
yaşar. Ali Bahar’ın kısa ömründe uzun 
ve büyük hedefleri ve büyük bir viz-
yonu vardı. Hem Antalya, hem Türki-
ye için. Onu uzun yaşatmak bizim eli-

mizde, hedeflerine sahip çıkarak. Onun 
Antalya sevdasına sahip çıkarak onu 
yaşatmak bizim elimizde. Kederli dost-
ları olarak bize düşen Ali Bahar’ı çok 
sevdiği Antalya’sında iyi işler yaparak 
yaşatmak” dedi.

Ali Bahar’ın Organize Sanayi Bölge-
si Başkanı olarak özellikle orada yap-
tırdığı okulu çok sevdiğini anlatan Vali 
Şahin, “Okuluna gerçekten hastaydı. 
Bunu da konuşalım, imkanı varsa o li-
seye Ali Bahar ismini vermek de her-
halde çok doğru olur. Hedefleri çok 
uzundu. En önemli hedefi de Antalya 
sanayisini ileriye götürmekti. Bunun 
için hem Korkuteli OSB, hem Antalya 
OSB’nin büyümesi için insanüstü gay-
reti vardı. İnşallah oralarda fabrikalar 
yükselince ruhu muazzez olacak. İnşal-
lah bunu hep beraber yapacağız. Ben 
kendisini 11 aydır tanıyorum. Kendisi-

ne, ‘Sanki yıllardır seni tanıyorum. Yıl-
lardır arkadaşız diye düşünüyorum’ 
demiştim. Gerçekten kalpten severdim. 
Çünkü kalbi memleket aşkıyla çarpar-
dı. ‘İş yapalım, şunu yapalım’ dediği-
miz zaman gözleri parlardı. Hem atıl-
gan, hem çalışkan, hem vicdan sahibi, 
iyi bir ekip lideriydi. Beraber çalışmayı 
çok severdi. Ruhu şad olsun” diye ko-
nuştu.

Bakan Yardımcısı Mahmut Gürcan, 
“Tabii ki bu bulunduğumuz salonun at-
mosferi Ali Bey’in Antalya’da hem iş 
dünyasına hem sanayicilere hem de 
öğrencilere, vatandaşa nasıl dokundu-
ğunun bir ispatı, ne kadar faydalı bir 
insan olduğu, arkasında ne kadar se-
venini bıraktığına hepimiz şahit olduk. 
Görüyoruz ki, Ali Bey yapmış oldu-
ğu işlerle hem Antalya’ya, hem Türki-
ye’ye çok büyük faydalı yatırımlar, iş-
ler ve gerisinde çok büyük seven bir 
kitle bıraktı. Onun aramızda erken ay-
rılışı hepimizi derinden üzdü. Gerçek-
ten hepimiz hiç ölmeyecekmiş gibi ça-
lışıyoruz, yaşıyoruz ama ölüm bir nefes 
kadar yakın. Ali Bey de dün maalesef 
aramızdan çok ani şekilde ayrıldı. He-
pimizi derinden üzdü, yaraladı. Aslın-
da sözün bittiği yerdeyiz. Biz kendisin-
den razıydık. İnşallah Cenabı Allah da 

razı olduğu kullarından eyler” ifadele-
rini kullandı. OSBÜK Başkanı Memiş 
Kütükçü ise sekiz yıl yönetim kurulu 
ve başkan yardımcısı olarak görev yap-
tığı Ali Bahar’la Türkiye sanayisi ve sa-
nayicisi için mücadele verdiklerini an-
latarak, Bahar’ın Antalya aşığı, iyi bir 
girişimci, güler yüzlü, çalışkan, üretken 
bir proje adamı olduğunu dile getire-
rek, ölüm haberinin kendilerini de yık-
tığını söyledi.

VİZYONUYLA İLHAM VERDİ

Törende konuşan ATSO Yönetim Ku-
rulu Başkan Yardımcısı Yusuf Hacı-
süleyman, “Bugün burada içimizi sız-
latan bir vesileyle toplandık. OSB ve 
ATSO’nun değerli başkanı Ali Bahar’ı 
kaybettik. Ali Bahar sadece bir başkan 
değil, aynı zamanda bir ilham kayna-
ğı, vizyoner ve liderdi. Onun liderliği al-
tında hepimiz Antalya’nın ticaret ve 
sanayi alanında nasıl yükselebildiğini 
gördük. Kendisi her zaman ileriye bak-
mamız gerektiğini, hayatımızda kar-
şılaştığımız zorluklar ne olursa olsun 
pes etmememiz gerektiğini bize aşıla-
dı. Ali başkanın en önemli sözlerinden 
biri olan ve her yerde ifade ettiği, ‘Küs-
meyeceğiz, kızmayacağız, geçineceğiz’ 
cümlesi onun mücadeleci ruhunun ve 
kararlılığının en güzel göstergesiydi. 
Onun liderliği altında ATSO ve Antal-
ya’da pek çok yenilikçi proje hayata ge-
çirdik. Çalışkanlığı, azmi ve vizyonuyla 
hepinize ilham verdi. Her zaman sevgi, 
saygı ve minnetle anacağız” dedi.

ATSO’daki törenin ardından Ali Ba-
har’ın cenazesi, Uncalı Mezarlığına ge-
tirildi. Burada ikindi vakti kılınan cena-
ze namazına, Kültür ve Turizm Bakanı 
Mehmet Nuri Ersoy ile TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu da katıldı. Buradaki 
törenin ardından Bahar’ın cenazesi, se-
venlerinin gözyaşları arasında defne-
dildi. DHA

Gözyaşlarıyla 
son veda
Kemer’de tekne kazasında hayatını kaybeden Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Ali 
Bahar’ın cenazesi, ATSO’da düzenlenen anma töreninin ardından Uncalı Mezarlığı’nda defnedildi
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Dünyadan 
kısa kısa

Trump’tan suikast  
sonrası ilk miting

ABD Başkan Adayı Donald Trump, 
kendisine yönelik suikast girişimi son-
rasındaki ilk seçim mitingini Michigan 
eyaletinin Grand Rapids şehrinde 
gerçekleştirdi. Trump, kendisine yöne-
lik suikast girişimi sonrasında yaptığı 
ilk seçim mitinginde demokrasi için 
kurşun yediğini söyledi. Trump, seçimi 
kazanacaklarını söyledi.

Fransa’da polisten 
sert müdahale

FRANSA’NIN Charente-Maritime 
bölgesine bağlı La Rochelle’de çev-
reciler, yapay su havzaları inşaatını 
protesto etti. Limana doğru yürüyüşe 
geçen yaklaşık 4 bin göstericiye 
polisten müdahale gecikmedi. Çıkan 
olaylarda polisin müdahalesi sonucu 
1’i polis 6 kişi yaralandı, 5 kişi gözaltı-
na alındı.

Biden’a adaylıktan 
çekil çağrısı yaptılar

ABD Başkanı Joe Biden’a, Donald 
Trump ile 27 Haziran’da katıldığı 
canlı yayın tartışmasında sergilediği 
kötü performansın ardından yapılan 
“adaylıktan çekil” çağrıları giderek 
artıyor. 81 yaşındaki Biden’a yarıştan 
çekilmesi yönünde şu ana kadar 4’ü 
Kongre üyesi, 30’u Temsilciler Meclisi 
üyesi olmak üzere toplam 34 Demok-
rat çağrıda bulundu.

Adidas’tan skandal  
“Bella Hadid” özrü

ADiDAS, Filistin kökenli ünlü 
model Bella Hadid’e yer verdiği 
kampanyanın israil destekçileri 
tarafından tepki toplaması nedeniyle 
özür yayınladı ve marka yüzü olan 
Hadid’i reklamdan çıkarttı. Açıkla-
mada, “Trajik tarihi olaylarla bağlantı 
kurulduğunun bilincindeyiz. Ancak 
olanlar tamamen kasıtsızdır özür 
dileriz” ifadeleri kullanıldı.

İsrail havadan 
Yemen’i vurdu

iSRAiL Hava Kuvvetleri, 

Yemen’in batısındaki Hudeyde 

Limanı’na hava saldırı düzenle-

di. Saldırı, Husilerin geçtiğimiz 

aylarda israil’i hedef alan saldı-

rılarına yanıt olarak düzenlendi-

ğini duyurdu. Yemen medyası, 

3 kişinin hayatını kaybettiğini, 

87 kişinin de yaralandığını du-

yurdu. Yemen ordusu ise israil’e 

yanıt verileceğini belirtti.

Putin ve Selman  
telefonda görüştü

RUSYA Devlet Başkanı Vladimir 

Putin, Suudi Arabistan Veliaht 

Prensi Muhammed bin Selman 

görüşmede Petrol ihraç Eden 

Ülkeler Örgütü (OPEC) bünyesin-

deki iş birliğinin sürdürülmesinin 

konuşulduğunu duyurdu. Kremlin 

görüşmeye ilişkin, “Liderler, birbir-

lerinin çıkarlarının dengelenmesi 

ilkelerine dayanan dostane ilişkile-

ri değerlendirdiler” denildi.

Aliyev: Her zaman  
yanında olacağız

AZERBAYCAN Cumhurbaşkanı 

ilham Aliyev, bu yıl 2’ncisi düzen-

lenen Şuşa Global Medya Foru-

mu’nda, “Biz her zaman Kıbrıslı 

kardeşlerimizin yanında olacağız” 

dedi. Aliyev, “Biz hiçbir zaman 

işgali, sonuçlarını, verdiğimiz 

kurbanları ve büyük galibiyetimizi 

unutmayacağız. Bu teşkilat daha 

da üst seviyelere yükseltmek için 

ortak çaba gerekiyor” dedi.

DHA-İHA

Aşure, sadece bir tatlı değil; geçmişin 
mirası, kültürün simgesi ve insanlığın 
evrensel değerlerinin tatlı bir ifadesidir. 

Onun içinde barındırdığı çeşitlilik, birlikteliğin 
ve farklılıkların nasıl ahenkle bir araya gelebile-
ceğini bizlere gösterir. Bu anlamda aşure, sadece 
damaklarda bıraktığı lezzetle değil, derin felsefi 
anlamlarıyla da dikkat çeker.

Aşure, Nuh’un gemisinin tufandan kurtulma-
sıyla ilişkilendirilen bir tatlıdır. Rivayete göre, 
Nuh ve beraberindekiler karaya çıktıklarında 
gemide kalan son erzakları bir araya getirip bu 
tatlıyı yaparlar. İşte aşure, o gün bugündür, bir 
araya gelmenin, birlikte olmanın, dayanışmanın 
ve umutla geleceğe bakmanın sembolüdür. Her 
bir malzeme, farklı kökenleri ve kültürleri temsil 
eder; hepsi birlikte tatlı bir uyum oluşturur. Bu 
yönüyle aşure, geçmişten günümüze bir köprü, 
kültürler arasında bir bağdır.

Aşure, çeşitliliğin ve birliğin tatlı bir simgesi-
dir. İçinde barındırdığı onlarca farklı malzeme, 

aslında farklı kültürlerin, inançların ve yaşam 
tarzlarının bir arada nasıl ahenkle var olabilece-
ğinin bir metaforudur. Fasulye, nohut, buğday, 
fındık, kuru incir, nar ve daha niceleri... Her biri 
farklı tatlar, farklı dokular getirir ama bir araya 
geldiklerinde mükemmel bir uyum yakalarlar. 
İşte bu, toplumsal hayatın da bir yansımasıdır. 
Farklılıklarımızla bir arada olmak, bu farklılıkları 
bir zenginlik olarak görmek ve birlikte uyum 
içinde yaşamak... Aşure bize bunun mümkün 
olduğunu gösterir.

Aşure, insanlığın ortak değerlerinin bir ayna-
sıdır. Dayanışma, paylaşma, birliktelik ve hoş-
görü... Bu değerler, aşurenin içinde somutlaşır. 
Her bir malzeme, bir diğerini tamamlar ve ortaya 
çıkan tat, her birinin katkısıyla daha da güzelle-
şir. Bu, bize insan ilişkilerinde de geçerli olan bir 
gerçeği hatırlatır: Hepimiz birbirimize bağlıyız 
ve bir arada olduğumuzda daha güçlü, daha an-
lamlı, daha güzeliz. Aşure, bu anlamda, insanlık 
ailesinin bir yansımasıdır.

Aşure aynı zamanda umut dolu bir 
geleceğe bakışın tatlı bir ifadesidir. Her 
yıl, farklı evlerde, farklı ellerde yapı-
lan bu tatlı, geçmişin izlerini taşırken 
geleceğe dair umutları da beraberinde 
getirir. Birlikte olmanın, paylaşmanın ve 
dayanışmanın önemini hatırlatır bize. 
Her bir kaşık, bu değerlerin bir kutlama-
sıdır. Aşure yaparken ve yerken aslında 
bir araya gelmenin, birlikte olmanın ve 
geleceğe umutla bakmanın güzelliğini 

yeniden keşfederiz.
Aşure, bir tatlıdan çok daha fazlasıdır. O, geç-

mişin mirası, kültürün simgesi, insanlığın ortak 
değerlerinin tatlı bir ifadesidir. Her yıl yeniden 
yapılan, yeniden paylaşılan ve yeniden hatır-
lanan aşure, bize bir arada olmanın, farklılık-
larımızla uyum içinde yaşamanın ve geleceğe 
umutla bakmanın önemini hatırlatır. Aşure, 
insanlığın tatlı bir yansımasıdır ve her bir kaşıkta 
bu derin anlamları taşır.

Antalya Büyükşehir Belediyesi Sosyal Hiz-
metler Dairesi Başkanlığı’na bağlı aşevlerinde 
hazırlanan aşurelerin dağıtımı, Kapalı Yol’da 18 
Temmuz’da binlerce kişiye ikram edilerek baş-
ladı. Muharrem ayı boyunca Antalya merkez ve 
19 ilçesinde toplam 40 bin porsiyon aşure ikram 
edilecek. Dağıtımın geri kalan günlerindeki 
programı Antalya Büyükşehir Belediyesi sosyal 
medya hesapları ve internet sitesinden takip ede-
bilirsiniz.

Tatlıdan öte 
aşure

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

KIBRIS Barış Harekatı’nın 
50. yıl dönümü ülkenin dört 
bir yanında düzenlenen çe-
şitli etkinliklerle anıldı. Ke-
pez Belediyesi de, Kıbrıs 
Türkü için bir dönüm nokta-
sı olan Kıbrıs Barış Hareka-
tı’nın 50. yılında Pil Fabrikası 
yerleşkesinde bulunan Kıbrıs 
Anı Evi’nin kapılarını ziya-
retçilere araladı.  Ziyaretçile-
rin ilgiyle gezdiği anı evinde 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhu-
riyeti (KKTC)’nin tarihi, kül-
türü ve milli mücadelesi anlatılıyor. 
KKTC’den getirilen kültürel ve sos-
yal yaşam objeleri de anı evinde yer 
alıyor.

Kepez Belediyesi, sosyal medya 
hesaplarından da Kıbrıs Barış Ha-
rekatı’nın 50. yılı anısına bir video 
paylaşımında bulundu. izleyenleri 
1974’teki tarihi şanlı zafere götüren 

paylaşımda; Türk askerinin Kıbrıs’a 
çıkarak adada sergilediği destansı 
mücadele, döneme ait çekilen siyah 
beyaz görüntülerle anlatıldı. Döne-
min Başbakanı Bülent Ecevit’in “Biz 
aslında savaş için değil, barış için ve 
yalnız Türklere değil Rum’lara da ba-
rış getirmek için adaya gidiyoruz. “ 
sözleri de sosyal medya paylaşımın-

da yer aldı.

KIBRIS TÜRKÜ İÇİN 
DÖNÜM NOKTASIYDI

Kıbrıs Barış Hareka-
tı’nın 50. yıl dönümü-
nü anan Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Koca-
göz de, “1974 yılı Kıb-
rıs Türkü için bir dönüm 
noktasıydı. Türk Silahlı 
Kuvvetleri’nin gerçekleş-
tirdiği harekatla özgür-
lüğüne kavuştu. Hare-

kat emri veren, dönemin Başbakanı 
Bülent Ecevit’i, KKTC 1. Cumhurbaş-
kanı Rauf Denktaş’ı, şehit olan Kıbrıs 
halkını, Kahraman Mehmetçiğimizi 
ve gazilerimizi minnetle anıyorum.” 
dedi. Başkan Kocagöz, Pil Fabrika-
sı yerleşkesinde bulunan Kıbrıs Anı 
Evi’nin kapılarını ziyaretçilere açtık-
larını da bildirdi. İHA

iSTANBUL Çağlayan Adliyesi›nde 
görülen davada mahkeme, ‘Martı 
Tag’ın haksız rekabet oluşturduğu-
na hükmetti ve platforma erişimi-

nin engellenmesine’ karar verdi. Şoför-
ler ve Otomobilciler Odası Başkanı 
Mehmet Ali Alkan, hukuki bir zafer ka-
zandıklarını ifade ederken, vatandaş-
lara da uyarılarda bulunarak, “Can ve 
mal güvenliğiniz için yasal olan taksi-
lere binin. Yasal olmayan bu araçların 
tercih edilmesi durumundaysa hem 
sürücülere hem de yolculara yüksek 
miktarlarda cezalar yazıyor” dedi. 

MAHKEME ‘HAKSIZ                       
REKABET’ DEDİ

Uzun zamandır Martı Tag ile ilgili 
korsan taşımacılık yaptıkları gerek-
çesiyle hukuki mücadele verdik-
lerini ve bu nedenle işsiz kalan 
taksi şoförleri olduğunu belir-
ten Şoförler ve Otomobilciler 
Odası Başkanı Mehmet Ali Al-
kan, istanbul Çağlayan Adli-
yesi›nde istanbul Taksi-
ciler Odası›nın açtığı 
davada mahkeme-
nin Martı TAG adlı 
paylaşımlı yol-
cu taşımacılığı 

adı verilen platformun haksız rekabet 
oluşturduğuna hükmederek platfor-

ma erişimin engellenmesi kararı 
verdiğini duyurdu. Alkan “Oda-
mızı temsil ettiği; istanbul 14. 
Asliye Ticaret Mahkemesi’nin 
Martı TAG uygulamasına ilişkin 

almış olduğu karar uyarın-
ca; Martı TAG ve TAG Sü-

rücü uygulamasının 
haksız rekabet teşkil 

ettiği ve erişiminin 
engellenmesine 
karar verilmiştir. 

Bu karara göre; Martı TAG uygulama-
sına erişim engellenecektir. Esnafımıza 
hayırlı olsun” dedi.

KARAR EMSAL OLMALI

Eylül ayında Antalya Adliyesi’nde 
görülecek davayla ilgili de konuşan Al-
kan, Antalya ve diğer şehirlerde de-
vam eden mahkeme süreçlerini işaret 
ederek, kararın emsal olması gerekti-
ğini ifade etti. Şoför ve aileleriyle bera-
ber yaklaşık 25-30 bin kişinin mağduri-
yeti söz konusu olduğunu da söyleyen 
Alkan, haklarını aramaya sonuna ka-

dar aramaya devam edeceklerini söy-
ledi. 

ALKAN VATANDAŞLARI UYARDI

Başkan Alkan ayrıca Marta Tag ve 
benzeri uygulamaların illegal taşımacı-
lık olduğunu ifade ederek, “Bu nedenle 
çok sayı da vatandaş ve araç sürücüsü 
yüksek miktarlarda ceza yedi. Cezaları 
mahkemelerde iptal etmiyor çünkü bu 
taşımacılık yasal değil. Bu yüzden va-
tandaşlarımızın can ve mal güvenliği 
açısından yasal ve güvenli olan taksile-
re binmeleri tavsiye ediyorum” ifadele-
rini kullandı.

DavaDa zafer 
‘sarıların’ olDu
Martı Tag uygulamasına mahkeme, haksız rekabet oluşturduğunu 

gerekçesiyle platforma erişimin engellenmesine karar verdi

Kıbrıs anı evi’nin 
kapıları açıldı

Kepez Belediyesi, Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50. yılı anısına Pil Fabrikası 
yerleşkesinde bulunan Kıbrıs Anı Evi’nin kapılarını ziyaretçilere açtı. Belediyenin 

sosyal medya hesaplarından da şanlı tarihe yakışır bir video yayınlandı

HAVA sıcaklığının 46, nem oranı-
nın yüzde 60 seviyelerine ulaştığı An-
talya’da, sıcaktan bunalanlar Konyaal-
tı Sahili’ne geldi. Öğle saatlerinde ünlü 
Konyaaltı Sahili’nde yoğunluğun arttı-
ğı gözlendi. Tatilciler su sıcaklığının 31 
derece ölçüldüğü sahilde denize girip, 
serinlemeye çalıştı. Kimi tatilciler şem-
siyelerin altında güneşin yakıcı etkisin-
den korunmaya çalışırken, kimisi sa-
hil bandında bulunan ağaçların altında 
dinlenmeyi tercih etti.  DHA

Sıcaktan bunalan
denize koştu

Termometreler 46 dereceyi 
gösterirken, sıcaktan bunalan 

yerli ve yabancı turistler 
Konyaaltı Sahili’ne akın etti
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AntAlyA’yA özel bulmAcA köşesi

AntAlyA’dA sağlık çalışanları, İsrail’in 
Gazze’de 287 gündür devam eden zulmü-
ne karşı bir araya geldi. Muratpaşa Camii 
önünde başlayan ve Kapalıyol boyunca 
ellerinde Türkiye ve Filistin bayrakları ile 
sessiz yürüyüş düzenleyen hekim ve sağ-
lık çalışanları basın açıklaması yaptı. Ses-
siz Hekimler Platformu adına basın açıkla-
masını okuyan Dr. Kevser Erdoğan, “Bizler 
önlüklerimizin zaman geçtikçe sararma-
sını beklerken, kanla kıpkırmızı olan he-
kimleriz. Hastalarımızı iyi etmek için gece 
gündüz demeden çalışırken artık bizler de 
ölüyoruz. Her bombada, her saldırıda bi-
rer birer ölüyoruz. Yattığımız yerler yatak 
değil de diken olduğundan beridir bura-
dayız. Tamı tamına 287 gündür kasap bir 
topluluğun yaptığı delice vahşeti ilikleri-
mizde yaşıyoruz” dedi.

İsrail’in yaklaşık bir asırdır Filistin’de 
sistematik olarak katliamlar yaptığının al-
tını çizen Erdoğan, “İşgalci İsrail’in 7 Ekim-
den itibaren süren saldırıları neticesinde 
şehit sayısı 38 bin, yaralılar ise 100 bin ki-
şiyi geçmiş durumda. 20 bine yakın çocuk 
ise yetim kaldı. İsrail’in Gazze’de bulunan 
hastanelere yönelik saldırıları katliamla-
ra dönüşmüş, ancak söz konusu saldırılar 
uluslararası alanda henüz bir yaptırıma 
maruz bırakılmamıştır. Tıbbi malzemele-
rin temini ve sağlık hizmetlerinin sunumu 
engelleniyor, hastaneler ya bombalanıyor 
ya da kuşatılıp hastalar ölüme terk edili-
yor, tıbbi malzeme depoları patlatılıyor, 
küvözdeki bebekler hastanenin elektriği 
kesilerek ölüme mecbur bırakılıyor” ifade-
lerini kullandı.  İHA

KıBrıS Barış Harekatı’nın 50’nci 
yıl dönümü dolayısıyla Cum-
huriyet Meydanı’ndaki Ata-
türk Anıtı’na çelenk sunma tö-

reni düzenlendi. Törene Antalya Valisi 
Hulusi Şahin, Kuzey Kıbrıs Türk Cum-
huriyeti Başkonsolosu Cem Topçu, İl 
Jandarma Komutanı Tuğgeneral Ta-
rık Hekimoğlu, Kepez Belediye Başka-
nı Mesut Kocagöz, gaziler ve çok sayı-
da kişi katıldı. Törene katılan kurumlar, 
çelenklerini anıta sundu. Törende ko-
nuşan Başkonsolos Cem Topçu, Türki-
ye Cumhuriyeti ile Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti arasına, hiç kimsenin gir-
meye gücünün yetmeyeceğini söyledi. 
Topçu, “Türk tarafı adada adil ve kalı-
cı bir çözüme ulaşmak için her türlü ça-
bayı göstermiştir. Ancak rumlar Kıbrıs 
Türkünün adını azınlık olarak görme-
ye, eşitlik temelinde çözümü reddet-
me gafletinden bir türlü uyanmadı-
lar. 2004 yılında ana plana hayır diyen, 
2017’de masadan kalkan, adanın zen-
ginliklerinin sadece kendilerine ait ol-
duğunu hala savunmaktadır. Yarım 
asırdır bu zihniyetin değişmediğini, 
gerçeklerden kopuk, samimiyetsiz ve 
şımarık tavrını sürdürmektedir. Türki-
ye Cumhuriyeti ve yavru vatan Kuzey 
Kıbrıs Türk Cumhuriyeti tüm dünyaya 
her zaman mesajını net olarak vermiş-
tir. Biz haklıyız, haklı olduğumuz için 
de sonuna kadar mücadele edeceğiz. 
rum tarafı Kıbrıs Türk halkının kanıy-

la canıyla şehitlerinin fedakarlıklarıy-
la kurmuş olduğu devletten vazgeçme-
lerini istiyor. On yıllardır değişmeyen, 
kısa sürede değişmesi beklenmeyen 
bu düşmanca tavrın artık hiçbir hük-
mü kalmamıştır. Arzumuz bölgede hu-
zur, barış, istikrar, iş birliği ve refah 
içerisinde geleceğe el birliğiyle katkı 
koymaktır” dedi.

KIBRIS DAVASI                           
ANADOLU DAVASIDIR

Törende konuşan Vali Şahin, “Kuzey 

Kıbrıs davası, kutlu davadır. Kıbrıs Tür-
künün davası bütün Türk dünyasının 
davasıdır. Kıbrıs Türklüğünü yok etme 
senaryosu da daha önce başka yerler-
de işleme konulmuş ve sonu Türklü-
ğün yok olmasıyla sonuçlanmış bir se-
naryo. Girit bir Türk yurduydu, Girit 
Türkleri yine böyle bir senaryoyla sis-
temli bir şekilde yok edildiler ve son 
kalanları da Antalya’ya yerleştiler. Bu 
büyük davanın büyük mensupları ka-
rarları verdiler ve Kıbrıs Türklüğünün 
gözümüzün önünde yok oluşunu en-

gellediler. Bazı küresel odaklar bundan 
rahatsız olsunlar veya olmasınlar kan-
la irfanla kurulmuş Kuzey Kıbrıs Türk 
Cumhuriyeti, büyük Türkiye devleti ve 
Türk dünyası olduğu müddetçe, dün-
ya durdukça yaşayacak. Bundan kim-
senin en ufak bir şüphesi olmasın. Kıb-
rıs’a sahip olmayan Anadolu’da rahat 
oturamaz. Kıbrıs davası aynı zamanda 
Anadolu davası. Kıbrıs davasına sahip 
olacağız ki Türkiye topraklarında huzur 
ve güven içerisinde oturabilelim” diye 
konuştu.  DHA

yAvru vAtAn için 
bir ArAyA geldiler
Kıbrıs Barış Harekatı’nın 50’nci yıl dönümü, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti Barış ve Özgürlük 
Bayramı kutlamaları kapsamında tören düzenlendi. Törende Atatürk Anıtı’na çelenk sunuldu

Sağlık çalışanlarından 
Gazze için yürüyüş

Başkan Kocagöz’den yerinde inceleme
KEPEz’DEKİ değişim ve dönüşüm ham-

lesi de sathi asfalt sezonu açılışıyla Ay-
doğmuş Mahallesi’nde başladı. Değişim 
kapsamında başlatılan hizmet seferberli-
ğinin ikinci durağı ise Dokuma semtinde-
ki zafer Mahallesi oldu. Fen İşleri, Temiz-
lik İşleri ile Park ve Bahçeler Müdürlüğü 
ekipleri Mesut Kocagöz döneminin deği-
şimini hissettirmek için zafer Mahalle-
si’ndeydi. Temizlik İşleri Müdürlüğü, ma-
hallenin ulaşım yükünü taşıyan Mustafa 
Pehlivanoğlu Caddesi ile Necdet Ada-
lı Caddesi’nde temizlik çalışması yaptı.  
Caddeler suyla yıkanırken, çöp kontey-

nerleri de ilaçlamayla kirlerden arındırıl-
dı. Fen İşleri Müdürlüğü ise caddelerin, 
trafik güvenliğini düzenleyen yol çizgile-
rini yeniledi, bordür taşlarını boyadı.

Mahallenin en büyük yeşil alanı da 
değişimi yaşadı. Mustafa Pehlivanoğlu 
Caddesi ile Necdet Adalı Caddesi üzerin-
de bulunan 19 bin 464 metrekare büyük-
lüğündeki parkın bakım ve onamı ger-
çekleştirildi.

Park ve Bahçeler Müdürlüğü yapım 
ekipleri, oturma mobilyaları, oyun alan-
ları, bitki örtüsü ve zemininde bozulma-
ların olduğu parkta, geniş kapsamlı bir 

bakım ve onarım çalışması yaptı.

PARK BAŞTAN SONA YENİLENDİ 

zarar gören banklar, dörtlü piknik ma-
saları sökülerek, yerlerine yenileri konul-
du. Kamelya, bank ve masaların zarar 
gören bölümlerinde lokal onarımlar ya-
pıldı. Çimler biçilirken, ağaçların uzayan 
dalları budandı. Parkın zaman içerisinde 
topraklaşan bölümlerine yeniden çim to-
humu atıldı. Oturma mobilyaları boya-
nan parkın, yürüyüş parkurunun zemi-
nindeki bozulmalar da giderildi.  

HABER MERKEZİ



 
Spor
gündemi

İH
A-

DH
A

722 TEMMUZ 2024
PAZARTESİ

4.AYAK KADHAN (3)

AT YARIŞI TAHMİNLERİ
22 TEMMUZ PAZARTESİ  

BURSA

ELAZIĞ  

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

ALTILI GANYAN TAHMİNİ

4.2.10.9 / 5.7.2 / 3.2.6 / 5.8.3 / 9 / 6.5.12.11.13 

3.2.9.5 / 3.5.2.1.4 / 8.5.4 / 3.7.2 / 5.2 / 3.1

GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK ŞEN MADENCİ (9) 

Fenerbahçe 
taktik çalıştı 

UEFA Şampiyonlar Ligi 2. Ön Ele-
me Turu ilk maçında İsviçre tem-

silcisi FC Lugano ile yarın deplasmanda 
karşılaşacak olan Fenerbahçe, bu ma-
çın hazırlıklarını yaptığı antrenmanla 
sürdürdü. pas çalışmasının yapıldığı 
idman, dar alanda çift kale maçlarla 
devam etti. Antrenman, taktiksel çalış-
malarla tamamlandı. 

Muhammet 
Elazığspor’da 

Elazığspor dış transfer çalışmaları 
kapsamında 3. imzasını attırdı. 

Elazığspor İskenderunspor’dan stoper 
Ali Keten ve 52 Orduspor FK’dan 
kanat oyuncusu Yusuf Mert Tunç’un 
ardından Başakşehir FK’dan forvet Mu-
hammet Arslantaş’ı renklerine bağladı. 
Kulüpten yapılan açıklamada, “Ken-
disine ve camiamıza hayırlı olmasını 
diler, bordo beyazlı formamız altında 
başarılar dileriz” denildi.

Miodrag Pivas
Newcastle’da 

Premier Lig ekibi Newcastle 
United, Sırp temsilcisi FK Jedins-

tvo’da oynayan 19 yaşındaki futbolcu 
Miodrag Pivas’u kadrosuna kattı. İngiliz 
takımı Newcastle United, yeni sezon 
için transfer çalışmalarını sürdürüyor. 
Newcastle bu doğrultuda, Sırp ekiple-
rinden FK Jedinstvo’da forma giyen 19 
yaşındaki Sırp futbolcu Miodrag Pivas’u 
kadrosuna kattığı duyurdu.

Vedat Okyar
için anma 

Beşiktaş Kulübü, camianın eski 
kaptanlarından Vedat Okyar için 

Zincirlikuyu Mezarlığı’ndaki kabri ba-
şında anma töreni düzenledi. Siyah-be-
yazlı camianın unutulmaz isimlerinden 
merhum Vedat Okyar için düzenlenen 
anma törenine; Kulüp İçi İlişkilerden 
Sorumlu Yönetim Kurulu Üyesi Ekrem 
Keçoğlu, Beşiktaş JK Müzesi Danışmanı 
Zulal Gök ile Okyar’ın ailesi, yakınları 
ve sevenleri katıldılar.

Bodrum FK’da
kombine ilgisi 

Süper Ligin yeni temsilcisi 
Bodrum FK’da kombine satışları 

başladı. Tarihinde ilk kez Süper Lig’de 
mücadele edecek olan Bodrum Futbol 
Kulübü, yeni sezon öncesi kombine bi-
letlerini genel satışa çıkardı. Taraftarlar 
kombine satışlarına, sabahın ilk saatle-
rinden itibaren yoğun ilgi gösterdi. 20 
Temmuz’da öncelikli satışlar sona ise 
erdi. 

Nafia Kuş Aydın
altın hedefliyor 

Milli taekwondocu Nafia Kuş 
Aydın, Paris 2024 Olimpiyat 

Oyunları öncesi hedefleri doğrultusun-
da hazırlıklarına devam ediyor. Aydın, 
olimpiyatlar öncesi hazırlık süreci ve 
hedefleriyle ilgili federasyonun sitesine 
açıklamalarda bulundu. Olimpiyat 
hikayesini en iyi şekilde bitirmek istedi-
ğini aktaran milli sporcu, “Paris’te altın 
madalya kazandığımı düşünüyorum” 
dedi. 

SÜPEr Lig’de yeni sezon hazırlık-
larının ilk etabını Burdur’da ta-
mamlayan Antalyaspor, ikinci 
etap kamp çalışmaları için Er-

zurum’a geçti. Sergen Yalçın’dan bo-
şalan teknik direktörlük koltuğuna Fe-
nerbahçe’nin efsane isimlerinden ve 
Yoğurtçu Parkı’na heykeli dikilen Bre-
zilyalı Alex de Souza’yı getiren kırmı-
zı-beyazlılar, yeni sezon hazırlıklarını 
sürdürüyor. Burdur’da oynadığı 2 ha-
zırlık maçını da kaybeden kırmızı-be-
yazlı ekibin yönetimi, teknik direktör 
Alex’in isteği doğrultusunda trans-
fer çalışmalarına devam ediyor. Antal-
yaspor, şu ana kadar Soner Dikmen, 
Kenan Piric, Moussa Djenepo ve Tha-
lisson’u kadrosuna kattı.

HEDEF OLARAK EN İYİSİNİ 
İSTİYORUZ

Antalyaspor ile yarışan ve yarışma-
cı bir takım olmak istediklerini ifade 
eden Alex de Souza, imza töreninde 
söylediği başka şehirlerden de Antal-
yaspor’u izlemek için taraftarların ge-
leceği sözlerini yineledi. Alex, “He-
defimiz yarışan, yarışmacı bir takım 
yaratmak. Tabii ki bu he-
defle birlikte bunu yaptığı-
mızda dikkatleri üzerimize 
çekebiliyoruz. Bunu yaptığı-
nızda dediğim gibi diğer şe-
hirlerden insanlar gelebi-
lir. Herkes bizi izleyebilir. Biz 
yapabildiğimiz kadar yarış-
macı bir takım yapmayı ve 
hedefleri olan bir takım ya-
ratmayı hedefliyoruz. Bunu 
yaptığımızda eminim ki An-
talyaspor taraftarı, şehir bizi 
daha çok sevecek ve daha 
çok sahip çıkacaktır. Bizi ku-
caklayacaktır. Tabii ki biz he-
defimiz olarak her zaman en 
iyiyi istiyoruz ve her takım 
aslında en üstte olmak ister” 
dedi.

YARIŞAN BİR TAKIM OLMAK 
İSTİYORUZ

Süper Lig’i takip eden ve tanıyanla-
rın şampiyonluğa kimin oynadığını bi-
leceğini belirten Alex, takımın başında 
15 günlük bir zaman geçirdiğini ve ya-
rışan bir takım kimliğine bürünecekle-
rini dile getirdi. Alex, “Takımın başında 
henüz 15 günlük bir süreç oldu. Haf-
ta hafta ilerlemeyi tercih ediyoruz. Her 
zamankinden daha iyi bir Antalyaspor 
oluşturmayı hedefliyoruz. Tabii ki Tür-
kiye Süper Lig’ini tanıyanlar da şam-
piyonluğun kimler arasında olacağını 
bilir. Avrupa’yı hedefleyenlerin kimler 
olduğunu bilirler. Bizim düşüncemiz 
bu ekiplerle, bu takımlarla yarışan bir 
takım oluşturabilmek” diye konuştu.

Burdur’daki kampta çok iyi bir ha-

zırlık süreci geçirdiklerine dikkati çe-
ken Alex de Souza, gelen transferlerin 
olduğu kadar gideceklerin de olaca-
ğını belirterek, “Burada kaldığımız 
süre boyunca Burdur bizi çok iyi ağır-
ladı. Burada çok güzel bir hazırlık sü-
reci geçirdik. Henüz takımımız tama-
men oluşturulmadı. Kampın ortasında 
yeni gelen transferler oldu. Onları da 
hazırlamaya çalışıyoruz. Yeni gelecek 
olanlar da var. Bazıları gecikti ama şu 
ana kadar güzel bir hazırlık süreci var. 
Bu süreçte gelenlerin olması, gidenle-
rin olması tamamen normal. Bu süreci 
bu şekilde ilerletiyoruz. Yeni gelenlerle 

birlikte çalışmalara devam edeceğiz 
ve bir takım oluşturacağız” ifadelerini 
kullandı.

KALİTESİ İYİ OLAN HER 
FUTBOLCUYA İHTİYACIM VAR

Şu ana kadar farklı pozisyonlara 
transferlerin yapıldığını ifa-
de eden Alex, “Farklı 
pozisyonlara ge-
len transferler 
oldu. Her bi-
rinin karak-
teri farklı. 
Her biri bu 
uzun süreç 
boyunca 
bizlere yar-
dımcı ola-
cak. Gelecek 
transferler 

ise şu anda 
yöneti-
min elin-

de. Onların 

çalışmasıy-
la devam edi-

yor ve ilerliyor. 
Kalitesi iyi olan 

her futbolcuya ihti-
yacım var. Söylediğim 

gibi hepsi şu an yöneti-
min elinde. Hepsi en iyisi 

için uğraşıyorlar” şeklinde ko-
nuştu.

ÜZERİNDEKİ FORMAYA BAKMAM  

Geçtiğimiz günlerde antrenmana 
Fenerbahçe formalı taraftarların gel-
mesi ve kendisinin formaları imzala-
ması sonucunda oluşan tartışma ile il-
gili gelen soruya Alex, şu yanıtı verdi: 
“Bu konuda söyleyeceğim tek şey bü-
tün Türkiye’ye çok teşekkür etmek is-
terim. Çünkü burada 2 haftadır ça-
lışıyorum. Sadece Fenerbahçe değil, 
Galatasaray’dan, Trabzonspor’dan, An-

talyaspor’dan gelenler oldu, 
fotoğraf çektik. Formala-
rını imzaladım. Herkesin 
bana yoğun sevgisi olduğu-
nu düşünüyorum. Kendile-
rine minnettarım ve çok çok 

teşekkür ediyorum. Ben bu-
radan çıkıyorum ve idman sa-

hasına geçiyorum. Yolda birisi 
benden fotoğraf çekmek istiyor-

sa elinde hangi forma varsa, üze-
rinde hangi forma varsa onunla fo-

toğraf çektiriyoruz. Bu Fenerbahçe de 
olabilir. Galatasaray, Beşiktaş, Trab-
zon da olabilir, Antalyaspor da olabilir. 
Çünkü ben onların sevgilerine karşılık 
vermeye çalışıyorum. Benim işimi hiç-
bir şekilde engellemiyorlar. Sevgi gös-
terisinde bulunuyorlar ve hangi takımı 
destekleyeceğine taraftar karar verir. 
Ben onlara saygı duyuyorum. Onların 
sevgilerine karşılık veriyorum.”

TARAFTARA HAK ETTİKLERİ TAKIMI 
HEDİYE ETMEK İSTİYORUM

Antalyaspor’u temsil ettiğini söz-
lerine ekleyen Alex de Souza, “Antal-
yaspor’u temsil ediyorum ve onlar için 
savaşan bir takım yaratmak istiyo-
rum. Sürekli bizi desteklesinler. Onlara 
hak ettikleri takımı hediye etmek isti-
yorum. Türkiye’de teknik direktör ola-
rak çalıştığım ilk takım Antalyaspor. 
Onlarla beraber daha büyük bir takım 
oluşturacağız. Onların desteklerine çok 
güveniyorum. Çünkü Türkiye’nin en 
büyük taraftarlardan birisine sahip ol-
duğumuzu düşünüyorum. Onlarla bir-
likte en büyük sonuçları alacak güce 
sahibiz ve hep beraber alacağız” diye-
rek sözlerini tamamladı.  dha

Hocadan forma 
tartışmasına cevap

Geçtiğimiz günlerde antrenmana Fenerbahçe formalı taraftarların gelmesi ve kendisinin formaları 
imzalaması sonucunda oluşan tartışma ile ilgili konuşan Alex de Souza, “Yolda birisi benden 

fotoğraf çekmek istiyorsa elinde ya da üzerinde hangi forma varsa onunla fotoğraf çektiriyoruz” dedi

ARDA GÜLER 
YÜKSELEREK 
İLERLEYECEK

Milli takım ve Real Madrid’in 
genç yıldızı Arda Güler’in yük-
selerek ilerleyeceğini söyleyen 
Alex, Arda Güler ile sürekli 
iletişim halinde olduğunu söyledi. 
Alex, “Arda Güler çok genç bir 
yetenek, çok genç bir oyuncu. 
Önünde çok uzun bir yolu var. Şu 
anda her geçen gün yükselerek 
ilerliyor. Eminim Real Madrid’de 
de başarılarının üzerinde ilerle-
yecektir. Türk milli takımı için de 
çok önemli bir oyuncu. Bütün 
Türk halkı da bunu biliyor. Öne-
minin farkında. Uzun yıllar Türk 
milli takımına da faydalı olacaktır. 
Onunla sürekli iletişim halinde-
yim aslında. İhtiyacı olduğunda 
gerektiğinde sürekli görüşüyoruz. 
Ona en iyi dileklerimi ve tavsiye-
lerimi iletiyorum” dedi.

DJENEPO 
KAPASİTESİNİN 

ÜZERİNE 
ÇIKACAK

Transferlerin tamamından 
memnun olduğunu ifade eden 
Brezilyalı teknik adam, kırmızı be-
yazlı ekibin kiralık olarak kadro-
suna kattığı Moussa Djenepo’dan 
beklentisinin yüksek olduğunu 
aktardı. Daha önce bonservis 
bedeli 15 milyon Euro’yu bulan 
Moussa Djenepo’nun kapasitesi-
nin üzerine çıkacağını düşündü-
ğünü söyleyen Alex, “Öncelikle 
yapılan transferlerin tamamından 
memnunum. Buraya gelen oyun-
cuların tamamı kendi isteyerek 
ve mutlu şekilde geldi. Bu çok 
önemli, çünkü bir oyuncu çok 
mutluysa, kendi başarısının, ka-
litesinin üstüne çıkabilir. Takıma 
daha çok katkı sağlayabilir. Dje-
nepo da buraya kendisi isteyerek 
geldiği için kapasitesinin üzerine 
çıkacağını düşünüyorum” diye 
konuştu.
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AntAlyA Büyükşehir Belediyesi iştiraklerin-
den olan EKDAĞ, ikinci plajını Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Muhittin Böcek tarafından hayata 
geçirilen Konyaaltı Liman Halk Plajı bünyesinde 
EKDAĞ 3 No’lu Boğaçayı Plajı olarak hizmete sun-
du. Tatilcilerin uğrak noktası haline gelen tesis, 
kafeterya bölümü, plajı, yürüyüş yolu ve soyun-
ma odalarıyla misafirlerine hizmet veriyor. Kali-
teli hizmet ve uygun fiyatlarıyla tatilcilerin gözde 
plajı olan tesis, soğuk içecekleri ve lezzetli yiye-
cekleriyle de dikkat çekiyor. Kafeterya bölümün-
de tost ve sandviç çeşitlerinin yanında soğuk içe-
cekleri ve kahve çeşitleriyle zengin bir menüye 
sahip olan tesis, 150 şezlong ve şemsiyeyle birlik-
te 30 tane çift kişilik yataklı locaya sahip. EKDAĞ 
3 No’lu Boğaçayı Plajı’yla birlikte, Konyaaltı Var-
yant’taki EKDAĞ 3 No’lu Konyaaltı Halk Plajı da 
faaliyetlerini sürdürüyor. Mavi Bayraklı, plaj her 
yıl olduğu gibi bu sezonda yerli ve yabancı tatilci-

lerin akınına uğruyor.
EKDAĞ Genel Müdürü Ahmet Aydın, Varyant 

ve Boğaçayı plajlarının vatandaşlardan ve turist-
lerden yoğun ilgi gördüğünü söyledi. Aydın, Mavi 
Bayrak dalgalanan EKDAĞ plajlarında temizliğe 
büyük önem verdiklerini belirterek, uygun fiyatı, 
hijyeni ve kaliteli hizmetiyle halk memnuniyeti-
nin yüksek olduğunu ifade etti. 

Tatilini geçirmek için Bursa’dan Antalya’ya ai-
lesiyle gelen Atakan Er, plajın ve duşların çok te-
miz olduğunu ve bir o kadar da kullanışlı olduğu-
nu söyledi. 

Er, “Diğer yerleri de gezdik ama en çok bura-
dan keyif aldık. Personel çok iyi, yardımcı oluyor. 
Yemekler lezzetli ve çeşitli. Fiyatlar diğer plajlara 
göre çok daha uygun. Burada olmaktan mutluluk 
duyuyoruz. Böyle tesislerin sayısının artması, va-
tandaşı daha da mutlu eder. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi’ne çok teşekkür ediyorum” dedi. İHA

AntAlyA Büyükşehir Belediyesi 
Gençlik ve Spor Hizmetleri Dairesi 
Başkanlığına bağlı Gençlik 
Hizmetleri Şube Müdürlüğü, 

gençlerin potansiyellerini keşfetmeleri ve 
geliştirmeleri amacıyla danışmanlık hizmeti 
veriyor. Hem yerel hem de uluslararası 
gençlik fırsatlarından yararlanmak isteyen 
gençler, fırsatlar hakkında detaylı bilgiler 
edinmek ve hayallerini gerçekleştirmek için 
Büyükşehir Belediyesi’nin HUB Antalya 
Girişimcilik Merkezi’nden randevu alarak, 
danışmanlık hizmeti alabiliyor. Uzman 
danışmanlar, gençlere yurt dışı eğitim 
programları ve diğer fırsatlar konusunda 
yardımcı oluyor. HUB Antalya Girişimcilik 
Merkezi’nden danışmanlık hizmeti almak 
isteyenlerin 0242 337 05 00 numaralı 
telefondan randevu almaları gerekiyor. 
DHA

BAŞSAĞLIĞI

Büyükşehir 
Belediyesi, 

gençlerin hem 
yerel hem de 

uluslararası gençlik 
fırsatlarından 
yararlanması 

amacıyla ücretsiz 
danışmanlık 

hizmeti veriyor

ANTALYA’DA ilkokulda sınıf arkadaşı iki Fenerbah-
çeli, aradan 20 yıl geçtikten sonra tekrar bir araya 
gelerek dünya Fenerbahçeliler Günü’de dünya evine 
girdi. Düğünlerine tuttukları takımın formasıyla ge-
len çiftin, nikah şahitliğini ise yine forma giyerek ge-
len Beşiktaş ve Galatasaraylı arkadaşları yaptı. Mut-
lulukları gözlerinden okunan çift, “Yıllar sonra yine 
birbirimizi bulduk. Çocuklarımız olursa onlar da Fe-
nerli olacak” dedi.  İHA

Tribün gibi nikah töreni

AnTAlyA Sanatçılar Derneği’nde (ANSAN) sanatçı-
lara aşure ikram edildi. Dernek bahçesinde düzenle-

nen ‘Aşure Günü’ etkinliğine, ANSAN üyesi resim, 
heykel, seramik, geleneksel el sanatları sanatçıları, 
yazarlar ve şairler katıldı. Nazike Eymür, çay oca-
ğında sanatçı dostları için özenle pişirdiği aşureyi 
ikram etti. Nazike Eymür, ANSAN çay ocağında 

aşure pişirmeyi, sanatçılara ikram etmeyi geleneksel 
hale getirdi. HABER MERKEZİ

Sanatçılara
aşure
ikramı

Büyükşehir’den ‘Gençlik 
Fırsatları danışmanlığı’

konyaaltı
sahili’ndeki 
ikinci halk
plajı hizmette
Büyükşehir Belediyesi EKDAĞ Halk Plajlarına bir yenisini 
daha ekledi. EKDAĞ, Konyaaltı Varyant’tan sonra ikinci 

plajını Konyaaltı Liman Halk Plajı bünyesinde açtı

Geçirdiği elim bir kaza sonrası yaşamını 
yitiren Antalya Ticaret ve Sanayi Odası 

(ATSO) ve Antalya Organize Sanayi 
Bölgesi (AOSB) Yönetim Kurulu Başkanı

Ali Bahar’a
Allah’tan rahmet, acılı ailesine ve 

yakınlarına başsağlığı, sabır diliyoruz 

Sünnet şöleni için kayıtlar başladı
MUrATPAŞA Belediyesi’nin her 

yıl ihtiyaç sahibi ailelerin çocukları 
için düzenlediği geleneksel sünnet 
şöleni başvuruları başladı. Kayıtlar, 
26 Temmuz Cuma gününe kadar 
devam edecek.

Muratpaşa Belediyesi’nin dar ge-
lirli ailelere destek olmak amacıyla 
her yıl düzenlediği, ’10. Geleneksel 
Sünnet Şöleni’ için kayıtlar başladı. 
5-12 yaş arası çocukların kabul edi-
leceği toplu sünnet şölenine kayıt-
lar 26 Temmuz’da son bulacak. Baş-
vurular, 444 80 07 numaralı Turunç 
Masa çağrı merkezi üzerinden ya-
pılacak. Başvurusu kabul edilen ai-
leler, kesin kayıt için gerekli olan 
ikametgah, kimlik fotokopisi ve ka-
yıt formu belgelerini teslim ederek 
kayıt işlemini tamamlayacak. İHA

MEVSiM normallerinin üzerinde sey-
reden sıcaklıklar gün içerisinde 42 de-
receye kadar yükseliyor. Ayrıca nem 
oranının yüzde 70’e kadar ölçüldüğü 
Antalya’da sıcaktan bunalan vatandaş-
lar, geceleri serinlemek için Konyaaltı 
Sahili’ne akın ediyor.

Antalya’da mevsim normallerinin üze-
rinde seyreden hava durumu gündüzle-
ri 42 dereceye, geceleri ise 30 dereceye 
kadar yükselen sıcaklıklardan ve yüz-
de 70’lere varan nemden bunalan An-
talyalılar, serinlemek için Dünyaca ünlü 
Konyaaltı Sahili’nde sabahlamayı tercih 
ediyor. Sahilde çadır kuran veya battani-
yeler sererek uyuyan vatandaşlar, saba-
hın ilk ışıklarında denize girerek serinli-
yor. Öte yandan deniz suyu sıcaklığı ise 
ortalama 28 derece. Bu, hem serinlemek 
hem de rahatlamak için sahilde sabahla-
yan vatandaşlara ise ideal bir ortam su-
nuyor.   İHA

Evde bunalan 
sahilde sabahlıyor


	EKSPRES 1-22
	EKSPRES 2-22
	EKSPRES 3-22
	EKSPRES 4-22
	EKSPRES 5-22
	EKSPRES 6-22
	EKSPRES 7-22
	EKSPRES 8-22

